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P r o t o k ó ł  Nr 8/07 
Komisji Budżetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 21 listopada 2007 roku. 
 
 
 Posiedzenie komisji odbyło się dnia 21 listopada 2007 roku w lokalu Urzędu Gminy 
– pokój nr 9 w godz. 8.00 – 10.30. Komisję prowadziła Przewodnicząca Komisji -  
Maria Jadwiga Czartoryjska, protokołował inspektor - Barbara Kalinowska. 
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu : 
 
1. Maria Jadwiga Czartoryjska 
2. Paweł Kamiński 
3. Szczepan Stefański 
4.    Katarzyna Chojnowska 
5.   Wojciech Ustaszewski 
- lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu  uczestniczyli: 
 
1.Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka 
2. Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel 
3. Inspektor UG- Agnieszka Dulewicz 
 
Porządek  dzienny  posiedzenia: 
 
1.   Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3.   Rozpatrzenie wymiaru podatku rolnego i leśnego na 2008 rok. 
4.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a)   zmian w budżecie gminy na 2007 r, 
b) zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  
      od środków transportowych na 2008 rok, 
c)  ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego obowiązującego w jednostkach 
      organizacyjnych Gminy Miastkowo. 
5.   Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA : 
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji - Maria Czartoryjska dokonała otwarcia posiedzenia witając 
zebranych. Następnie stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji  
(za – 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Następnie Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne (za- 5, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było). Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został 
przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.3. Inspektor Agnieszka Dulewicz poinformowała Komisję, że średnia cena skupu żyta 
za okres pierwszych trzech kwartałów 2007 r. ogłoszona przez Prezesa GUS wynosi  
58,29 zł za 1 dt i taką też kwotę proponuje przyjąć Pani Wójt, jaką podstawę obliczenia 
podatku rolnego na 2008 rok na obszarze gminy. 
 Analizując Komisja zajęła stanowisko obniżenia proponowanej kwoty przez Wójta 
do kwoty 49 zł za 1 dt. Propozycja Komisji podyktowana jest trudną sytuacją rolników 
naszej gminy. Za taką propozycją głosowało jednogłośnie 5 członków Komisji, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
 Opinia Komisji w przedmiotowej sprawie zostanie przedstawiona Radzie Gminy  
na najbliższej sesji. 
 
 Następnie Pani Dulewicz zapoznała z komunikatem GUS w sprawie średniej ceny 
sprzedaży drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2007 r.  
Cena ta wynosi 147,28 zł za 1 m3 drewna. 
 Pani Wójt proponuje przyjęcie takiej kwoty, która stanowić będzie podstawę  
do naliczenia podatku leśnego na 2008 rok. 
 Komisja jednogłośnie poparła propozycję Wójta tzn. stawkę 147,28 zł za 1m3 
drewna (za głosowało 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
Opinia zostanie przedstawiona na najbliższej sesji. 
 
Ad.4. Przewodnicząca poinformowała, że należy zaopiniować przedłożone projekty uchwał 
w sprawach: 
 
a) zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 
Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel zapoznała wszystkich z projektem uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy polegających na zwiększeniu planu dochodów i wydatków  
o kwotę 139.637 zł oraz zmniejszeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 40.148 zł. 
Ponadto proponuje się dokonanie przeniesień wydatków między działami, rozdziałami  
i paragrafami na kwotę 190.312 zł. 

Po dokonanych zmianach plan dochodów będzie wynosił 9.551.104 zł, natomiast 
plan wydatków 10.931.818 zł. Skarbnik kolejno omawiała każdą pozycje. 

Do przedstawionych zmian nie wnoszono żadnych uwag. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt (za – 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się  
od głosu nie było). Opinia zostanie przedstawiona na Sesji Rady Gminy. 
 
b) zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  
od środków transportowych na 2008 rok. 
Projekt uchwały został przedstawiony przez inspektora UG – Agnieszke Dulewicz, która 
wyjaśniła, że projekt przygotowano w związku z tym, iż Regionalna Izba Obrachunkowa 
zakwestionowała zapis w załączniku Nr 2 do uchwały podjętej w dniu 28 września br. 
Wadliwie określono stawkę, która dotyczy ciągników siodłowych i balastowych, których 
dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów wynosi nie mniej niż 12 ton i mniej niż  
40 ton, posiadających trzy osie i więcej, z innym systemem zawieszenia osi jezdnej.  
Stawkę określono w wysokości 2000zł i jest ona wyższa od stawki maksymalnej, która 
wynosi 1996,71 zł. Obecnie proponuje się stawkę w wysokości 1950 zł. 

Do przedstawionego projektu nie zgłaszano żadnych uwag ani zastrzeżeń.  
Komisja jednogłośnie – pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt (za było 5, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było).Opinia w przedmiotowej 
sprawie zostanie przedstawiona na najbliższej sesji Rady Gminy. 
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c) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego obowiązującego w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Miastkowo. 
Komisja rozpatrzyła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. Pani Wójt wyjaśniła,  
że ostatnie najniższe wynagrodzenie obowiązujące w jednostkach organizacyjnych było 
ustalane w 2004 r. i wynosiło 750,00 zł i opracowana tabela miesięcznych kwot 
wynagrodzenia zasadniczego nie pozwala niektórym pracownikom jednostek 
organizacyjnych na podwyżkę wynagrodzenia. W związku z tym proponuje się ustalić od  
1 stycznia 2008 roku kwotę 850,00 zł. 

 Do przedstawionego projektu nie zgłaszano żadnych uwag.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt (za było 5, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było).Opinia zostanie przedstawiona na najbliższej sesji 
Rady Gminy. 
 
Ad.5. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie poruszano żadnych spraw. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołowała: 
        Przewodnicząca Komisji 
Barbara Kalinowska 
                 Maria Jadwiga Czartoryjska 


